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şaşmamak gerek
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ama riskler de artıyor

İhmal ve denetimsizliğin sonucu

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

05 Eylül 2016 tarihli yazısıdır.

2’DE

Her Çinli’ye bir 
avuç fıstık iyi gelir… 
Çin’e fıstık satacakmışız.
Şahane! Köşeyi döndük demektir!
Her Çinli’ye bir adet fıstık hesabıyla bizim 

bütün rekolteyi göndeririz, diye düşündüm 
ama hesap kitap edince tutmadı.

Bir kilo fıstık ortalama 1150 adet.
Çin’in nüfusu 1 milyar 375 milyon. Bu 

hesaba göre 120 bin ton fıstık ediyor. Tabii 
bunlar işin şakası…

 Antep fıstığının ihracatı çok zor. Zaten 
ortada kayda değer bir ihracat rakamı yok. 
Kazara ülkenin biri bizden, diyelim 10 bin 
ton fıstık almak istedi, piyasada o kadar malı 
bulamazsınız.

Kunduracılar sitesinin şehrin 
ortasına yerleştirilmiş ve her an 
patlamaya hazır bir bomba olduğu 
belirtildi.

Dün Toptan Kunduracılar 
Pasajında yangın çıktı, bodrum 
katında bulunan 10 işyeri yanarak 
büyük zarar gördü. 

Global ekonomik gelişmeler ve bu 
gelişmelerin Türkiye ekonomisine 
olan etkileri konusundaki 
değerlendirmelerini yatırımcılarla 
paylaşan Denizbank Baş ekonomisti 
Dr. Saruhan Özel, yeni dönemde 
risksiz reel getirilerin azalacağını, 
yatırımcıların çok daha bilinçli ve 
dikkatli hareket etmeleri gerektiğini 
söyledi. 

Yatırımcının daha dikkatli hareket 
etmesi gerekecek.

Esnaf satamıyor, vatandaş alamıyorEsnaf satamıyor, vatandaş alamıyor
Ülkede yaşanan ekonomik kriz kendini iyiden iyiye hissettirmeye devam ederken, 

Antepli esnaf büyük umutlarla beklediği Kurban Bayramı’ndan da umduğunu 
bulamadı. Esnaf, satışların düşmesinden dert yandı, halk alamamaktan şikayetçi.

Vatandaş, sadece 
bakmakla yetiniyor
Hayat şartlarının 

günden güne zorlaştığı 
Antep’te, halk ekonomik 
krizi iliklerine kadar 
hissediyor. Yaşanan 
ekonomik kriz sonucunda 
evine ekmek götürmekte 
bile zorlanan vatandaşın 
alım gücünün düşmesi 
alışverişe yansıdı. Geçen 
yıllarda bayramlarda 
ellerinde alışveriş poşeti 
bulunan vatandaş, bu 
bayram sadece bakmakla 
yetiniyor. 2’DE

29 Eylül’e kadar ormanlık alanlara girişler yasaklandı

Piknik yapanlar 
mangal yakmayacak

Gaziantep'te hava sıcaklığının artması nedeniyle 
ormanlık alanlara girişler 29 Eylül'e kadar yasaklandı.

Gaziantep Valisi Kemal Çeber, 
ormanlık alanlara girişlerin 29 
Eylül'e kadar yasaklandığını 
bildirdi.

Çeber, hava sıcaklığının artması 
nedeniyle son 13 günde 64 orman, 
523 de arazi yangını çıktığını 
söyledi.

Valilik olarak ormanların zarar 
görmemesi için tedbir aldıklarını 
belirten Çeber, şunları kaydetti:

"Düzenli piknik yapılan 
Dülükbaba, Burç ve Yamaçtepe 
tabiat parkları ile İbrahimli, Erikçe, 
Belkıs, Oğuzeli ve Kıraçtepe 
orman parklarına mangal ve ateş 
yakmamak suretiyle girişler serbest. 

2’DE

2023-2024 Eğitim Öğretim Yılını değerlendiren Eğitim Sen Gaziantep 
Şubesi, eğitimde yaşanan sorunların artarak devam ettiğinin altını çizdi

Son 22 yılda, 17 yaş altında 
577 bin 49 çocuk doğum yaptı

Şube Başkanı Ömer Parlakçı, ‘’Çocuklar sağlıklı gıdaya, suya, eğitime erişememekte, çocuk yaşta 
evlendirilmekte, istismara uğramakta ve tutuklanıyor. Son yıllarda çocukların eğitime erişim hakkı 

başta olmak üzere, en temel haklardan faydalanması ciddi oranda azaldı. Türkiye’de son 22 yılda 17 yaşın 
altında doğum yapan çocuk sayısı 577 bin 49; 15 yaşın altında doğum yapan çocuk sayısı ise 21 bin’’ dedi. 

17 milyon 558 bin 25 öğrenciden 
442 bin 643’ü sistemin dışında

ÇEDES ve MESEM projelerini eğitimin 
siyam ikizleri olarak tanımlamak gerektiğini 
dile getiren Parlakçı, ‘’Resmi verilere 
göre Türkiye’de resmi ve özel okullarda 
zorunlu örgün eğitim sisteminde kayıtlı 
17 milyon 558 bin 25 öğrenciden, 442 bin 
643’ü sistemin dışında. Eğitimin bütün 
kademelerinde, özellikle ortaöğretimde 
okullaşma oranında bölgesel farklılıklar 
bulunuyor. Kız çocuklarının okullaşma 
oranında görece artış olmasına rağmen, 
bu artışın mezuniyet oranlarına birer bir 
yansıdığını söylemek mümkün değil. MEB’in 
açıkladığı veriler, okul terki ve devamsızlık 
konusunda en sıkıntılı kurumların 
ortaöğretim kurumları olduğunu gösteriyor. 
Bunun yanı sıra okullarda kayıt parası 
istenmesi, beslenme ve servis sorunları, 
kırtasiye, üniforma fiyatlarının iki üç kat 
artması okul devamsızlığı arttırıcı rol 
oynuyor’’ açıklamasını yaptı. 2’DE

Nurdağı’nda öğretmenlerin 
konteynerleri boşaltması istendi

Nurdağı AFAD Koordinasyon Kurulu’nun aldığı karar üzerine ilçedeki ücretli 
öğretmenler ve tatile gidecek tüm kadrolu öğretmenlerin yarına kadar bulundukları 
konteynerleri boşaltmaları ve anahtarlarını AFAD’a teslim etmeleri istendi.

Maraş merkezli 6 
Şubat depremlerinde 
yüzde 60’ının 
yıkıldığı kalan 
kısmının da 
büyük hasar 
gördüğü Antep’in 
Nurdağı ilçesinde 
ücretli ve tatile 
gidecek kadrolu 
öğretmenlerin 
konteynerlerden 
çıkarılması kararı 
alındı. 2’DE

Türkiye’de ve dünyada ekonomik gelişmeler ve piyasalarla ilgili beklentiler 
konulu ‘’Prof. Dr. Hakan Kara ile Ekonomik Buluşması’’ programı düzenlendi

Yatırım yapacaklar kur istikrarı ve öngörülebilirlik istiyor
Küresel ekonomi, yerel makroekonomi, iktisadi 

faaliyetler, dış denge ve sermaye akımları, enflasyon, 
ekonomik politikaları ve orta vadeli görünüm 
konuları hakkında sunum yapan Prof. Dr. Hakan 
Kara, işletmelere önerilerde bulundu. 

Henüz istenilen 
noktaya gelemedik

Türkiye’ye yatırım yapacakların 
kur istikrarı ve öngörülebilirlik 
istediğini ifade eden Kara, 
‘’Düzenlemelerin ve vergi 
sisteminin öngörülebilir olmasına 

da çok dikkat ediyorlar. Oyunu 
kurallarını bilerek girmek 
istiyorlar. Girdikten sonra oyunun 
kuralları sürekli değişiyorsa bu 
çok rahatsız ediyor. Bu konuda 
da henüz istenilen noktaya 
gelemedik’’ şeklinde konuştu.  2’DE

Gaziantep Su ve Kanalizasyon İdaresi 
(GASKİ) tarafından Hacıbaba İçme Suyu 
Arıtma Tesisi’nde devam eden, 1’inci etap 
içme suyu kapasite artırımı çalışması 
kapsamında 14 Haziran Cuma Günü şehir 
merkezinde belirlenen bölgelerde planlı su 
kesintisi yapılacak.

Şahinbey ilçesinde 13.00-23.00 saatleri 
arasında, Abdülhamithan, Barış, Beydilli, 
Cemal Gürsel, Dumlupınar, Düztepe, 
Esentepe, Etiler, Fırat, Gümüştekin, 

Güneykent, Güzelvadi, İnönü, 
Kahvelipınar, Karataş, Karayılan, Kıbrıs, 
Mavikent, Narlıtepe, Nuripazarbaşı, Savcılı, 
Şahintepe, Türkmenler, Ulaş, Vatan ve 
Yeditepe Mahalleleri;

Şehitkamil ilçesinde ise 13.00-23.00 
saatleri arasında 8 Şubat, Boyno, 
Eyüpsultan, Hacıbaba, Karacaoğlan, 
Karşıyaka, Mevlana, Pirsultan ve Selimiye 
Mahalleleri’nde su kesintisi olacak. Haber 
Merkezi

Şehir merkezinde su kesintisi yapılacakŞehir merkezinde su kesintisi yapılacak
Türkiye’de kız çocukları 15 yaşın 

altında evlendirilerek erken 
yaşta anne oluyor. Bu yüzden kız 

çocuklarının okullaşma oranı 
düşüyor ve kızlar eğitim sistemi 

dışında kalıyor.
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

Kazara ülkenin biri bizden, 
diyelim 10 bin ton fıstık almak 
istedi, piyasada o kadar malı 
bulamazsınız. Köylü bunu 
duydu mu, anasının nikahını 
ister!

Yani, olacak iş değil.
Bütün bunlardan daha 

önemli mesele, bizim fıstığımız 
çerezlik fıstık değil.

Bizim fıstık sanayide 
kullanılıyor. Çikolata, lokum, 
şeker, baklava, tatlı, dondurma, 
helva ve benzeri ürünlerde…

 Çin, dünyanın en büyük 
fıstık alıcısı. Bu piyasayı başta 
ABD ve İran doyuruyor. 
Amerikan fıstığı alabildiğine iri 
ve bırakın çıtlaklığı, yarık!

İnsanlar kolay tüketiyor. 
Bizim fıstığımız çok 
lezzetliymiş, onlar için önemli 
olduğunu düşünemiyorum. 
Üstelik bizim fiyat problemimiz 
var. O piyasada fiyat 
tutturmamız çok zor.

Geçen sene hasat edilen 
Siirt tipi 6 bin ton fıstığın 4 
bin tonunun ihraç edildiğini 
belirtirsem çerezlik anlamında 
ne demek istediğim daha iyi 
anlaşılabilir.

 Ne kadar fıstık üretiyoruz, 
doğrusunu söylemek gerekirse 
tam bilmiyoruz.

Geçen sene Antep Fıstığı 
Rekolte Tespit Komisyonu 
görev yaptı. Bakanlığın 
koordinasyonu ile ilçe tarım 
müdürlükleri, borsa gibi 
kurumlardan uzmanların 
tespitleri iyi ve makuldü. 
Rekolteyi 144 bin ton olarak 
açıkladı. Kayıtlara da böyle 

geçti.
Bu sene komisyonun 

çalışmalarından haberdar 
olamadık! Zaten hasat bayram 
sonu tamamlanmış olacak.

Nedenini söylemeye gerek 
var mı?

Köylü rekoltenin az 
olduğunu, öyle açıklanmasını 
isterken tüccar rekoltenin çok 
yüksek olduğunu iddia ediyor. 
Çünkü rekolte yüksekse fiyat 
aşağı, yüksekse fiyat yukarı 
doğru çıkıyor.

Bu nedenle de sağlıklı 
sonuç alınması güçleşiyor. 
Söylentilere göre bu sene 
rekolte, köylüye göre 100-120 
bin ton. Tüccar ise rekoltenin 
180-200 bin ton olduğunu 
iddia ediyor.

Onlarca fıstık üreticisiyle, 
tüccarla, komisyoncuyla 
konuşmamdan elde ettiğim 
ortalama bilinçli rakam, 
ki ben buna işin gerçeği 
diyebiliyorum, rekoltenin 150-
160 bin ton olduğu şeklinde…

 Gaziantep Milletvekili ve 
Başbakan yardımcısı Mehmet 
Şimşek’in Cumhurbaşkanı 
ile gittiği Çin’de fıstığımızı 
pazarlaması şimdiye kadar pek 
alışık olmadığımız bir durum. 
İlk kez böyle bir şey oluyor.

Madem böyleymiş, keşke 
heyette bizden de bir fıstıkçı 
bulunsaydı.

 Hep yazıyorum, bıkmadan 
usanmadan da yazmayı 
sürdüreceğim.

Gaziantep’in en önemli ürünü 
fıstıktır. Nokta!

En önemli ürünümüze ne 

kadar değer verdiğimiz de 
ortada.

Halıcılığa verdiğimiz emek, 
yatırım ve değeri fıstığa 
verseydik, şimdi fıstık üretimi 
olduğundan en az iki misli 
daha fazla olabilirdi.

 Fıstık konusunda en büyük 
teşekkürü Gaziantep Sanayi 
Odası hakediyor.

Burada emeği geçenlere, 
özellikle de Genel Sekreter 
Kürşat Göncü’ye teşekkür 
etmek lazım. İyi ki fıstığın 
ismini tescilletmişler, patentini 
almışlar, ‘Antep Fıstığı/
antepfıstığı’ olmuş.

Yoksa Urfalılar bugün bu 
işleme asla razı olmazlardı. 
Çünkü artık fıstık Antep’in 
tekelinden çıkıyor. Urfa’da ağaç 
sayısı Antep’i çoktan solladı. 
Üstelik daha genç ağaçları ürün 
vermedi. Yani, her geçen gün 
onlar daha ileriye gidecekler. 
Ama adı: Antepfıstığı.

 Bir de fıstık ile ilgili önüne 
gelen demeç vermemeli. 
Gazeteciler gidip GTO 
Başkanına bu konuyu, rekolteyi 
sormamalı. O da konuşmamalı!

Bu işin borsası var, GAİB 
var, GTB var. Bu kurumlar 
dururken konu ile direkt 
ilgisi olmayan odaların secaat 
arzetmeleri hoş olmuyor.

 Bu ayın 23’ünde ‘Fıstık 
Festivali’ var.

Her geçen sene daha iyi 
organizasyonla yapılıyor. Hasat 
sonu ürün festivalleri bütün 
dünyada ilgi ile izleniyor.

Bu sene Bakan Başkan’ın 
müthiş bir sürprizi var.

Her Çinli’ye bir avuç 
fıstık iyi gelir… 

İtalyan işi!..
Sudan bahaneler ileri sürerek 

Beşiktaş’tan ayrılan Alman 
futbolcu Mario Gomez, kendi 
ülkesinin takımı Wolsburg’a  
transfer olmuş.

Gomez’in bonservisi İtalyan 
takımı Fiorentina’daydı. 
Geçen sene Beşiktaş’a gelirken 
kontrattaki bir maddeye göre 
Gomez, üçüncü bir takıma giderse 
transfer ücretinin yarısını Beşiktaş 
alacaktı.

Bu durumda Beşiktaş’ın 
hissesine 3.5 milyon Euro düşüyor. 

Çünkü bütün Alman gazeteleri 
Gomez’in 7 milyon Euro’ya 
transfer olduğunu yazıyor.

Ama İtalyanlar öyle 
düşünmüyor. Beşiktaş’a 1.1 milyon 
Euro vereceklerini bildirmişler. 
Yani, tam bir İtalyan işi!..

 Beşiktaş başkanı Fikret Orman, 
“Kontratı gönderin bir görelim” 
demiş!

Bakalım gönderebilecekler mi?
Şu millet dürüst, bu millet 

üçkağıtçı diye bir şey yok. Hepsi 
aynı!

Aykut Tuzcu’nun 
05 Eylül 2016

tarihli yazısıdır

Arda meselesi!..
Türkiye’nin sorunu az ya, şimdi 

bir de Arda meselesi çıktı.
Fatih Terim, Arda’yı milli 

takıma davet etmedi. Antalya’da 
Ruslar’la hazırlık maçı oynadık, 
Pazartesi günü de Hırvatistan’la 
2018 Dünya Kupası, grup 
maçlarında ilk karşılaşmaya 
çıkacağız ve Arda yok.

Oysa Arda, formunun 
zirvesinde, Barcelona’da ilk 11’de 
oynuyor, harikalar yaratıyor.

 Fatih Terim onu milli takıma 
çağırmamakla çok doğru bir iş 
yaptı.

Ama ne yazık ki bu ayrılık 
pek uzun sürmeyecek. 
Zira milli takımın Beştepe, 
Cumhurbaşkanlığı Külliyesi’nde 
Cumhurbaşkanı’nı ziyaretinde 
Erdoğan’ın, “Milli takıma 
bazı oyuncuların seçilmemesi 
olumsuz bir spor gündemi 
oluşturdu. Bu tür bir polemik 

hem milli takımı hem de 
federasyonu yıpratır. Çok zorlu 
bir Dünya Kupası macerasına 
başlıyoruz. Arda Turan gibi 
bir isme milli takımın ihtiyacı 
var. Kendisiyle ilgili kararınızı 
gözden geçirmenizi rica 
ediyorum” diyerek endişelerini 
dile getirdiği ancak aday kadroya 
çağrılmayan diğer isimlere 
değinmediği iddia ediliyor.

 Yani, Arda 6 Ekim’de 
Türkiye’de oynanacak olan 
Ukrayna maçı ile 9 Ekim’de 
İrlanda’da oynayacağımız 
maçlarda milli takımdaki yerini 
alacak.

Böylesi iyi mi oldu?
Evet, iyi oldu.

Çin’e fıstık satacakmışız.
Şahane! Köşeyi döndük demektir!
Her Çinli’ye bir adet fıstık 

hesabıyla bizim bütün rekolteyi 
göndeririz, diye düşündüm ama 
hesap kitap edince tutmadı.

Bir kilo fıstık ortalama 1150 adet.
Çin’in nüfusu 1 milyar 375 

milyon. Bu hesaba göre 120 bin 
ton fıstık ediyor. Tabii bunlar işin 
şakası…

 Antep fıstığının ihracatı çok 
zor. Zaten ortada kayda değer bir 
ihracat rakamı yok.

Ekonomik krizden vatandaş 
kadar esnaf da nasibini alıyor

Ekonomik krizden vatandaş kadar esnaf da 
nasibini alıyor. Pandemi ve Kahramanmaraş 
depremlerinden ağır bir yara alan esnaf, 
toparlanmaya başladığı dönemde faizlerin 
yükselmesi, dövizin ve dövize bağlı olarak ham 
madde fiyatlarının artmasıyla büyük bir darbe aldı. 
Ancak her şeye rağmen tüm umutlarını Kurban 
Bayramı’na bağlayan esnaf, ne yazık ki satışlardan 
umduğunu bulamayarak büyük bir hayal kırıklığı 
yaşadı. 

Beklediğimiz alışverişler gerçekleşmiyor
Esnaf Mehmet Alkan, ‘’Kurban bayramının 

yaklaşmasından dolayı geçtiğimiz hafta sonu 
ile beraber alışverişlerde yoğunluk başladı tabi. 
Malum kurban masrafı ve diğer giderler olunca 
tekstil sektörü olarak beklediğimiz alışverişler 
gerçekleşmiyor’’ ifadelerini kullandı. 

Tek amacımız giderlerimizi karşılamak
Daha çok uygun fiyatlı ürünlerin talep görmesi 

ile birlikte kazancın düştüğünü kaydeden Alkan, 
giderlere yetişemediklerinin altını çizdi. ‘’Esnaf 
olarak beklentilerimizi 2024 yılı için düşürmüş 
bulunmaktayız artık önlem alma çalışmaları 
yapıyoruz. Piyasa tamamı ile durgun değil tabi. 
Belirli bir oranda satışlarımız düşse de yine 
insanlar alışveriş yapmaya geliyorlar tek amacımız 
giderlerimizi karşılamak’’ açıklamasını yaptı. 

Şu anda adet satışlarımız düştü
Alkan, ‘’Fiyat ucuzluğundan dolayı daha 

önceki yıllarda cirolarımız daha az oluyordu, 
fakat adet bazında sürüm yapabiliyorduk. Bunun 
karşılığında personel giderlerimiz ve dükkan 
kiramız da uygun olduğundan istikrarlı bir şekilde 
işletmemizi yönetebiliyorduk. Şu anda adet 
satışlarımız düştü, sürüm olmuyor artık önceki 
yıllara nazaran yaklaşık ciroları yakalasak bile 8 
bin lira olan dükkan kiram 25 bin lira oldu. Asgari 
ücret 17 bin liraya yükselmesi karşılığında mali 
giderlerimiz ve sigortalı işçi ücretlerimiz arttı. 
Bu yüzden masraflarla baş gelememeye başladık. 
Dolayısıyla işçi sayımızı azaltmamıza rağmen hala 
masraf çıkarmak için satış politikaları geliştirmeye 
çalışıyoruz’’ şeklinde konuştu. Haber Merkezi 

Esnaf satamıyorEsnaf satamıyor
 vatandaş alamıyor vatandaş alamıyor

Diğer tüm ormanlık alanlara 
girişler, 15 Haziran tarihinden 29 
Eylül'e kadar yasaklanmıştır. Bu 
doğrultuda takipler yapılacaktır. 
Vatandaşlarımızdan orman 
yangınları konusunda hassasiyet 
istirham ediyorum. Çünkü 
bahsettiğim 13 gün içerisindeki 
64 yangının birçoğu, insan 
hareketlerine bağlı ya da insanların 
bıraktığı ürünlerden kaynaklandığı 
görülüyor. Dolayısıyla biz de böyle 
tedbirler almak zorundayız." T24

Piknik yapanlar 
mangal yakmayacak

Türkiye, OECD ülkeleri arasında 
çocuk yoksulluğunda ilk sırada

2023’24 eğitim öğretim yılında öne çıkan 
sorunlardan birisinin öğrencilerin beslenme 
sorunu olduğuna dikkat çeken Parlakçı, 
‘’Türkiye’de çok sayıda öğrenci okula kahvaltı 
yapmadan gitmekte, yine birçok öğrencinin 
okulda yemek yemeden günü tamamladığı 
ve eve döndüğü görülüyor. Çocuklar için 
beslenmenin önemli olduğu koşullarda süt, 
yumurta, peynir, zeytin vb. gibi temel gıda 
ürünlerinin fiyatı 3-4 kat arttı. Aileler eti, 
sütü, meyveyi, kuruyemişi geçelim yumurtayı, 
peyniri ve zeytini bile alamaz hale geldi. 
Türkiye, OECD ülkeleri arasında çocuk 
yoksulluğunda ilk sırada. Türkiye’de bugün 
her 5 çocuktan biri derin yoksulluk sorunları 
ile yüzleşmekte, yeterli ve besleyici gıdaya 

ulaşamıyor’’ tespitini yaptı. 
Türkiye, gelir eşitsizliğinde 

Avrupa’da ikinci, OECD ülkeleri 
arasında dördüncü sırada

Parlakçı, ‘’Türkiye, gelir eşitsizliği 
bakımından Avrupa’da ikinci, OECD ülkeleri 
arasında dördüncü sırada yer alırken ülkedeki 
okulların beşte birinin özel sektöre ait olması 
büyük bir çelişki. Kamusal bir hak olan eğitim, 
geçtiğimiz yıllar içinde adım adım piyasa 
süreci içine çekilmiş ve eğitim hizmetleri 
önemli ölçüde ticarileştirilmiş. Türkiye'de özel 
öğretimin örgün eğitim içindeki payı 2002’de 
yüzde 1,9 iken, 2023’te yüzde 9,3’e yükselmiş. 
Özel okulların devlet okullarına oranı ise 
tarihte ilk kez yüzde 24’e dayanmış durumda’’ 
ifadelerini kullandı. 

Çok sayıda branşta acil 

öğretmen ihtiyacı bulunuyor
Atanamayan öğretmen konusuna değinen 

Başkan Parlakçı, ‘’ 2022'de 34 bin 575, 2023'te 
45 bin 894 sözleşmeli öğretmen atamasının 
yapıldığı dikkate alındığında, son üç yılın en 
düşük öğretmen atamasının 2023’24 eğitim 
öğretim yılında yapılmış. Bakan Tekin ayrıca 
atamalarda yüzde 50 KPSS, yüzde 50 mülakat 
notunun belirleyici olacağını açıklayarak, 
kamuoyunda doğrudan torpili çağrıştıran 
ve ciddi adaletsizliklere neden olan mülakat 
uygulamasından vazgeçmeyeceklerini 
belirtmiş. MEB’in resmi verilerine göre resmi 
öğretmen açığı 68 bin. Okullarda halen 
90 bine yakın ücretli öğretmen istihdam 
edilmekte, çok sayıda branşta acil öğretmen 
ihtiyacı bulunuyor’’ şeklinde konuştu.  Haber 
Merkezi 

Son 22 yılda, 17 yaş altında 577 bin 49 çocuk doğum yaptı

Nurdağı AFAD (Afet ve Acil Durum 
Yönetimi Başkanlığı) Koordinasyon 
Kurulu’nun aldığı karar üzerine ilçedeki ücretli 
öğretmenler ve tatile gidecek tüm kadrolu 
öğretmenlerin yarına (14 Haziran) kadar 
bulundukları konteynerleri boşaltmaları ve 
anahtarlarını AFAD’a teslim etmeleri istendi.

Karar, İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü imzasıyla 
öğretmenlere tebliğ edildi.

İlçe Milli Eğitim Müdürü: Kararı biz almadık
Bilgi almak için aradığımız ve yazının altında 

imzası bulunan Nurdağı İlçe Milli Eğitim 
Müdürü Musa Yıldırım, kararın detaylarına 
dair bilgi sahibi olmadıklarını belirtti ve milli 
eğitim ile alakası olmadığını söyledi.

Yıldırım, “Anahtarını teslim eden 
öğretmenler daha sonra nereye 
yerleştirilecek?” sorusuna ise; kararı AFAD 
İlçe Koordinasyon Kurulunun aldığını 
vurguladı ve “İçişleri Bakanlığı ve AFAD 
Genel Müdürlüğü genelgesi üzerine alınmış 
bir karar. Biz de alınan kararı iki gün önce 
okullarda duyurduk. Bugün de sendikalar ile 
toplantı yapacağız, daha fazla bilgimiz yok” 
yanıtını verdi.

"Kararı AFAD almış"

Eğitim ve Bilim İşgörenleri Sendikası 
(Eğitim İş) Antep Şube Başkanı Ali Arpat da 
yetkililerle görüşme yaptıklarını ancak henüz 
net bir bilgi edinemediklerini söyledi.

114’ü ücretli yaklaşık 300 öğretmenin görev 
yaptığını söyleyen Arpat, şöyle devam etti:

“Öğretmenlerimizin durumu bize 
bildirmesinin ardından İl Milli Eğitim 
Müdürümüze yazdım, konuyu görüşmek 
istediğimi belirttim ancak henüz görüşemedik 
fakat İlçe Milli Eğitim Müdürümüz ile 
konuştum. Kendisi ‘ücretli öğretmenlerin 
süreleri doluyor, zorunlu olarak gitmeleri 
gerekiyor’ dedi. Ayrıca atama ve tayinle 243 
öğretmenin geleceğini, yer açmak için de 
planlama yapıldığını söyledi. AFAD’ın aldığı 
karar üzerine iki bekar öğretmenin de bir 
konteynere yerleştirileceğini belirtti.

"Eşyalarınızı alın gidin, deniliyor"
Müdür beye, ücretli öğretmenlerle ilgili 

kısmın kabul edilebilir olduğunu ifade 
ettim ancak diğer öğretmenlerimiz için 
sorunun büyük olduğunu söyledim. 
Öğretmenlerimizin kişisel eşyaları var. 
Yanı sıra çamaşır makinası ve televizyon 
gibi eşyalarını kendileri almış olan 

öğretmenlerimiz var.  Öğretmenlerimize 
‘eşyalarınızı alın gidin’ demenin doğru 
olmadığını belirttim. Kaymakamlık 
‘eşyalarınızı varsa komşunuza ya da 
AFAD’a teslim edin. Biz düzenleyeceğiz’ 
demiş.

"Yeni bir adres gösterilmiyor"
Öğretmenlerimiz tatile veya ailelerini 

ziyarete gidecek, nereye dönecekler? 
Çünkü o öğretmenler tekrar burada 
görev yapmaya devam edecek. Bize doğru 
gelmeyen de bu, öğretmenler tekrar 
aynı okula gelip göreve devam edecek. 
Ayrıca ücretli öğretmenlerin bir kısmı 
da aileleriyle orada kalıyor, depremzede 
ve gidecek yeri yok. Görev süresi bitiyor 
tamam ama gidecek yeri yok.

Şu an başka bir adres de gösterilmiyor. 
‘Lojman yapıldı, oraya göndereceğiz’ veya 
başka bir adres işaret edilmiyor. Ayrıca 
Nurdağı’nda ev yok yani öğretmenler ev 
tutmak istese tutabilecekleri ev yok. Temel 
sorun bu. Emin olun, ev olsa öğretmenler 
konteynerde kalmak istemeyecek çünkü 
koşulları hakikaten çok zor, yaşanılacak 
gibi değil.”

Nurdağı’nda öğretmenlerin konteynerleri boşaltması istendi Yatırım yapacaklar 
kur istikrarı ve 

öngörülebilirlik istiyor
Swap limitleri halen 

kapalı, enflasyon yüksek
Kara, ‘’Halen bakıyorsunuz 

yeni bir vergi veya düzenleme 
çıkıyor. Swap limitleri halen kapalı, 
enflasyon yüksek. Geçen yıl yüzde 
40 olan enflasyon yüzde 75. Bu 
kadar oynak öngörülemez bir 
enflasyon olan çok az ülke kaldı. 
O yüzden doğrudan yatırımcı 
bunların düzelmesini bekliyor’’ 
dedi.

Körfez’de inanılmaz fonlar var 
ve Türkiye ile çok ilgileniyorlar
Türkiye’nin potansiyelinin 

yüksek olduğunu dile getiren Kara, 
‘’Türkiye’nin mevcut potansiyelini 
gören ama biraz öngörülebilir 
ve ayağı yere basan bir istikrarı 
görmek istiyorlar. Körfez’de 
inanılmaz fonlar var ve Türkiye 
ile çok ilgileniyorlar. Yeter ki şu 
enflasyonu biraz aşağı çekelim ve 
düzenlemelerde ki öngörülebilirliği 
arttıralım’’ ifadelerini kullandı.
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Dün Toptan Kunduracılar 
Pasajında yangın çıktı, bodrum 
katında bulunan 10 işyeri 
yanarak büyük zarar gördü. 
Yeniçeri sokakta bulunan 
pasajda saat 9.30 da başlayan 
yangın, belediye itfaiye 
ekiplerinin çalışmaları ile 
11.00’e doğru söndürüldü.

İşyeri sahipleri, yangının 
bodrum katta meydana gelen 
bir patlama ile başladığını, kısa 
zamanda çevre iş yerlerine 
sıçrayarak genişlediğini 
belirttiler. Yangının kundura 
imalatında kullanılan tutkal, 
derbi yapıştırıcı ilaçların küçük 
bir ateş ile tutuşması sonucu 
çıktığı öğrenildi. Yangın önleme 
tedbiri olarak hiçbir önlemin 
alınmadığı, işyerlerinde 
kullanılan küçük tüplerin de 
büyük tehlike yarattığı belirtildi. 

Bin kadar kişinin çalıştığı 
pasajda, patlamadan sonra, 
pasajın hemen boşaltılması 
sonucu ölüm olayları önlendi. 
Yangının paniği sırasında 
can telaşı ile pencerelerden 
atlayanlar, ayağını kıranlar oldu.

Karatarla mahalle muhtarı 
Şahin Kargıner, “Bu mahallenin 
patlamaya hazır bir bomba 
olduğunu” söylüyor. Önceki 
yıllarda şimdi yanan 
pasajın karşısındaki pasajın 
yanması ile 3 işçinin hayatını 
kaybettiğini anlatıyor. Gene 
pasajın biraz ilerisindeki 
orloncuların da yangın 
tehlikesi ile burun buruna 
olduğu, can ve mal güvenlik 
önlemlerinin alınmadığı 
belirtildi.

Yangın yerine gelen Belediye 
Başkanı Ömer Arpacıoğlu 
yangın söndürme çalışmalarını 
gözledi. Arada talimatlar 
verirken çelişkiye düşülen 
noktalarda yardım etmeye 
çalıştı. Gaz maskelerinin 
çalışmadığı belirtildiğinde 
yenisinin hemen gelmesini 
söylerken, su mu köpük 
mü fışkırtılacağına karar 
vermeye çalıştı. Ayrıca 
yanındakilere şehir içinde 
sitenin olmaması gerektiğini, 
yoksa büyük zararların önüne 
geçilemeyeceğini söyledi.

İhmal ve denetimsizliğin sonucu

Bir gün şehrin büyük bir kısmı 
yanarsa şaşmamak gerek

Kunduracılar sitesinin şehrin ortasına 
yerleştirilmiş ve her an patlamaya hazır bir bomba olduğu belirtildi.

Geçen hafta Belediye Başkanı, belediyede 
çalışan mühendis ve mimarları toplayarak 
güya bir talimat vermiş. Talimat, tehdit ve 
gözdağı dolu... Şöyle diyormuş. “Hepiniz iyi 
çalışacaksınız, görevinizi iyi yapmazsanız 
döverim.” 

Duyup ta şaşırmamak imkansız. 
Kaçıncı yüzyılda yasıyoruz? Hangi ülkede 
görülmüş, duyulmuş, böyle bir olay. 
Uygarlık, çağdaşlık, gelişme diyoruz. Böyle 
idarecilerle kalkınma, ilerleme sağlanabilir 
mi? ilkçağda, ortaçağda bu olayın 
yaşandığını öğrensek dahi yadsırız, kınarız. 
Ne diyebiliriz şimdi. Eski tarih öğretmeni 
Belediye Başkanı Arpacıoğlu, öğret 
menlikten kurtulamıyor. Yüksek öğretim 
görmüş, ülke ekonomisinin gelişmesinde 
büyük katkıları olacak teknik elemanlar, 
küçük öğrenciler gibi azarlanıyor. Kimse 
de sesini çıkaramıyor. Ne günlere kaldık, 
bilemiyoruz...

Belediye Başkanı... 
“Yoksa döverim...” diyor 

Belediye Başkanı Belediyede 
çalışan mühendis ve mimarları 
dövmekle tehdit ediyor. 

Sümerbank mağazasında bazı 
mallarda indirimli satışlar devam 
ediyor. 1 Aralık ve 31 Aralık tarihleri 
arasında tenzilatlı satış yapan mağaza 
şimdide ayakkabı ve battaniyelerde özel 
indirim uyguluyor.

7 bin 200 liralık ayakkabı 6 bin 500 
liradan, 7 bin 500 liralık battaniyeler ise 
6 bin 500 liradan satılıyor, indirimler 
malın cinsine göre değişiyor. Yüzde 20 
oranına kadar indirim yapılıyor. 

Lüks skoç merinos kumaşları, diğer 
mağazalarda 7 bin 500 liraya satılırken, 
Sümerbank mağazasında 3 bin 775 
liraya, yarıya yakın bir indirimle 
satılıyor. KDV'nin şimdilik fiyatlara 
yansıtılmadığı belirtiliyor. 

Geçtiğimiz Aralık ayında indirimli 
satışlar da 100 milyon liraya varan 
satış yapıldığını belirten Sümerbank 
mağazası müdürü, yıllık toplam 
satışlarının 375 milyon lira olduğunu 
söylüyor.

İndirimli satışlara memnun 
olunurken, Sümerbank mağazasındaki 
yeni düzenlemelerden vatandaşlarda 
rahat etmişe benziyordu.

Dağınıklığı önlemek için mağazanın 
üst katı iptal edilerek, taksitli satış ve 
muhasebe servisleri aşağıya alınmış. 
Reyonlar yeniden düzenlenerek mallar 
cinslerine göre kısımlara ayrılmış. 
Böylece müşteri ile daha iyi kaynaşmak, 
güler yüzlü hizmet etmek amaçlanıyor.

Sümerbank mağazasında 
kumaşlarda yarıya yakın indirim var

Başka mağazalarda metresi 7 bin 500 liraya satılan 
kumaş, Sümerbank’ta 3 bin 775 liraya veriliyor. İndirimden 

sonra bir ay da 100 milyon liralık satış yapıldığı bildirildi.

Gaziantep Ticaret ve Sanayi Odasından 
yapılan açıklamaya göre, şehrimizde 1985 
yılının ilk 25 gününde 97 firma iş hayatına 
atıldı. Bu firmalardan 82 sinin hakiki şahıs 
firması, 7 sinin kollektif şirket, 3 ünün 
anonim şirket, 2 sinin limitet, 2 sinin 
komandit ve birinin de kooperatif olduğu 
öğrenildi. Yeni kurulan firmaların toplam 
sermaye tutarlarının 328 milyon 545 bin 

lira olduğu belirtildi. Firmalar içinde 188 
milyon 230 bin lira sermayeyle 82 hakiki 
şahıs firması ilk sırada yer alıyor. 

Ticaret Odasına kayıt yaptırarak 
iş hayatına atılan bir kooperatifin 
sermayesinin 35 bin lira olduğu açıklandı. 
Sermaye miktarı bakımından 7 kollektif 
şirket 50 milyon 280 bin lirayla ikinci 
sırada yer alıyor.

85 yılının ilk ayında 
97 firma kuruldu

Yatırımcının daha dikkatli 
hareket etmesi gerekecek

Dr. Özel, Denizbank ve Merkezi 
Gaziantep'te bulunan Hür Sanayici ve 
İşadamları Derneği (HÜRSİAD) işbirliği 
ile düzenlenen "Global Ekonomik 
Gelişmeler ve Türkiye'ye Etkileri" 
konulu konferanstaki konuşmasında, 
yeni dönemde risksiz reel getirilerin 
azalacağını, yatırımcıların çok daha 
bilinçli ve dikkatli hareket etmeleri 
gerektiğine dikkati çekti.

Piyasalara likidite pompalandı
Dünyadaki ve Türkiye'deki son 

ekonomik gelişmeleri değerlendiren Dr. 
Özel, "2001 yılından itibaren teknoloji 
balonunun patladığı ABD ile Türkiye ve 
Arjantin gibi gelişmekte olan ülkelerde 
yaşanan krizler sonrasında baş gösteren 
global resesyon ve deflasyon rüzgarlarına 
karşı tedbir olarak merkez bankaları, 
ekonomi yönetimlerinin para ve bütçe 
politikaları üzerinden faizleri indirerek ve 
vergileri düşürüp harcamaları artırarak 
piyasalara likidite pompalandı" diye 
konuştu.

Ekonomide olumlu gelişmeler oldu
Son derece olumlu gelişmelerle geçen 

son 3 yılın bu stratejiler sayesinde Türk 
ekonomisinde de olumlu gelişmeler 
olduğunu kaydeden Özel, "Faizlerin 
inmesi, enflasyonun düşmesi, bir 
anlamda dünyadaki global ekonomik 
gelişmelerin bir yansıması olarak 
karşımıza çıktı. Ancak, ekonomide son 

gelişmeler riskleri de artırmış durumda" 
dedi.

Gelişmekte olan ülkelere 
ciddi bir sermaye akışı var

Global büyümeden özellikle gelişmekte 
olan ülkelere ciddi bir sermaye akışı 
olduğuna dikkat çeken Dr. Özel, sözlerine 
şöyle devam etti: "Üretim tarafında Çin 
ve tüketim tarafında ABD merkezli 
olmak üzere global büyüme bu likidite 
sayesin de hızlandı, düşen faiz ortamında 
da Türkiye benzeri yüksek getiri 
imkanları sunan ve aynı zamanda da bu 
global büyümeden yararlanan gelişmekte 
olan ülkelerin finansal piyasalarına ciddi 
bir sermaye akışı oldu. Türkiye ekonomisi 
de bu global düzeydeki olumlu ortamdan 
fazlasıyla yararlandı. Bu ortam sayesinde 
enflasyon düşebildi ve hızlı bir büyüme 
dinamiği yakalanabildi. Bunun yanı sıra, 
mevcut hükümet tek parti istikrarını 
çok iyi kullanarak, ekonominin 
önemli organları arasında başarılı bir 
koordinasyon gerçekleştirdi ve bu durum 
ekonomide güven ortamı yarattı."

Dünya artık global bir köy haline geldi 
HÜRSİAD Başkanı Cahit Erbalcı 

ise teknolojinin hızla geliştiğini, 
dünyanın artık global küçük bir köy 
haline geldiğini anlattı. Erbalcı, Türk 
sanayicisi ve işadamlarının sadece 
kendi ülkelerindeki gelişmeleri değil, 
dünyadaki tüm ekonomik gelişmeleri 
yakından takip etmek zorunda kaldığını 
kaydetti.

Ekonomi doğru yolda 
ama riskler de artıyor

Global ekonomik gelişmeler ve bu gelişmelerin Türkiye ekonomisine olan 
etkileri konusundaki değerlendirmelerini yatırımcılarla paylaşan Denizbank Baş 

ekonomisti Dr. Saruhan Özel, yeni dönemde risksiz reel getirilerin azalacağını, 
yatırımcıların çok daha bilinçli ve dikkatli hareket etmeleri gerektiğini söyledi.

Niziplioğlu, yaptığı yazılı açıklamada, 
ÇED'in, projelerin çevreye olumlu 
veya olumsuz etkilerinin belirlenmesi, 
olumsuz etkilerin önlenmesi veya en 
aza indirilmesi için alınacak önlemlerin 
değerlendirilmesi olduğunu belirtti.

Müdürlüklerinin kuruluşundan 
buyana 363 işletme için yönetmelik 
gereği değerlendirme yaptığını, 143 
işletme için "ÇED gerekli değildir 
kararı verdiğini, 115 akaryakıt 
istasyonu ve 110 muhtelif sektördeki 
işletmenin ise ÇED yönetmeliği 
dışında değerlendirildiğini ifade eden 
Niziplioğlu, şunları kaydetti: "2004 
yılının ilk 10 ayında Gaziantep'teki 1 
turizm, 3 tarım-gıda, 5 atık-kimya, 4 

madencilik, 1 enerji, 3 sanayi sektörü 
olmak üzere toplam 17 işletme için 
'ÇED gerekli değildir kararı verildi. 
Ayrıca, müdürlüğümüzden görüş 
isteyen 56 kuruma, incelemeler 
sonucunda, ÇED Yönetmeliği 
kapsamı dışında bulunduğu veya ÇED 
Yönetmeliği'nden muaf olduğunu 
bildiren yazı verildi."

Niziplioğlu, Gaziantep'te, "ÇED 
olumlu" belgesi ile "ÇED gerekli 
değildir" belgesi almış kurumları 
düzenli olarak denetlediklerini, 
tesislerin ÇED raporlarındaki 
taahhütleri doğrultusunda işletilip 
işletilmediğini kontrol ettiklerini 
bildirdi.

143 İşletme için ÇED gerekli görülmedi
İl Çevre ve Orman Müdürü Mesut Niziplioğlu, işletmelerin Çevresel 

Etki Değerlendirmesi (ÇED) raporlarındaki taahhütleri doğrultusunda 
işletilip işletilmediğini düzenli olarak takip ettiklerini bildirdi.

Şahin yaptığı yazılı açıklamada, 
özürlü vatandaşların sorunlarına 
çözüm bulmak için çalıştıklarını 
belirterek, "Dünyada 500 milyon, 
Türkiye'de ise 7.5-8 milyonu aşan 
özürlü var. Buna göre nüfusumuzun 
yüzde 12.29'u özürlü. Özürlüler 
konusu aileleri ile birlikte 30 
milyonu aşan insanımızı yakından 
ilgilendiriyor" dedi. Ortopedik, 
görme, işitme, konuşma ve 
zihinsel özürlüden okuma yazma 
bilmeyenlerin oranının yüzde 
36.33, sürekli hastalığa sahip olanlar 
arasında okuma-yazma bilmeyenlerin 
oranının yüzde 24.81 olduğuna işaret 
eden Şahin, özürlülerin işgücüne 
katılma oranın çok düşük olduğunu, 

özürlülerin sadece yüzde 21.71'in 
işgücüne katıldığını kaydetti.

Özürlüler Kanunu'nun çıkması ile 
birlikte bu konuda daha ciddi adımlar 
atılacağını, 2005 yılının da özürlülerin 
istihdam yılı ilan edildiğini anımsatan 
Şahin, şunları kaydetti: "Devlet, 
özürlülerin kendi ayakları üzerinde 
durabilmeleri için gereken önlemleri 
almakla yükümlüdür. Özürlüler 
Kanunu için yapılan hazırlıklar son 
aşamaya geldi. Çıkacak kanunun 
sistematik olarak uygulanabilmesi 
için 2005-2010 Eylem Planı çıkartıldı. 
Ayrıca, Bakanlar Kurulu kararı ile 
işverenlerin çalıştırdığı özürlülerin 
sigorta primlerinin yüzde 50'sini 
devlet veriyor."

'Özürlüler Kanunu Tasarısı' hazırlıkları son aşamada
AK Parti Gaziantep Milletvekili Fatma Şahin, 'Özürlüler 

Kanunu Tasarısı' hazırlıklarının son aşamaya geldiğini bildirdi.

Belediyeden yapılan yazılı 
açıklamada, Büyükşehir 
Belediyesi ve GASKİ Genel 
Müdürlüğü'ne bağlı personelin 
değişen uygulamalar ve usuller 
konusunda bilgilendirilmelerini 
sağlamak amacıyla düzenlenen 
eğitim seminerinin, yoğun bir 
katılımla başladığı belirtildi.

30 Kasım-5 Aralık tarihleri 
arasında Büyükşehir 
Belediyesi'nde düzenlenen 
seminere, TODAIE Genel Müdür 
Yardımcısı ve Yerel Yönetimler 
Araştırma Eğitim Merkezi 
Müdürü Doç. Dr. Kamil Ufuk 
Bilgin, Gazi Üniversitesi İktisadi 
ve İdari Bilimler Fakültesi 
Öğretim Görevlisi Dr. İbrahim 
Aydınlı ve Doç. Dr. Ethem 
Atay'ın yanı sıra Danıştay, 
Sayıştay ve Devlet Personel 
Başkanlığı'ndan uzmanların 
eğitimci olarak katıldığı ifade 
edildi.

Belediye 
personeli eğitiliyor

Büyükşehir Belediyesi, 
personelini, İş Kanunu ve 
belediyelerdeki uygulamaları 
konusunda bilgilendiriyor.



Tüm halkımızın ve 
arıcı esnafımızın Kurban 

Bayramını kutlar 
sağlık ve mutluluklar 
getirmesini dilerim.

 Nebi Koca

Savaşların olmadığı 
insanların ölmediği emeğin 
sömürülmediği bir dünya 
umuduyla tüm halkımızın 
Kurban Bayramını kutlar 
sağlık huzur ve mutluluk 

getirmesini dileriz.

Ömer Parlakçı



 Tüm Gaziantep halkının 
ve çiftçilerimizin Kurban 

Bayramını en içten 
dileklerimle kutlar, ülkemize 
ve milletimize barış, huzur ve 
mutluluk getirmesini dilerim. 

Ali Çolak


